
      

Te gast bij ….   

Afra Korthouwer 

Als lezer van de Uitkijkpost verneemt u van een aantal ‘bekende’ CDA-Heilooërs waarom zij 

zich inzetten voor het CDA Heiloo. In deze interview-estafette ben ik vandaag in gesprek met 

Afra Korthouwer, al bijna 20 jaar bestuurslid CDA Heiloo. 

 

Wie ben je en hoelang woon je al in Heiloo? 

Ik ben geboren en getogen in Lutjebroek en kwam na mijn trouwen met Henk in 1975 naar 

Heiloo, waar we aan de Hogeweg gingen wonen. Henk nam het agrarisch familiebedrijf in de 

glastuinbouw over van zijn vader. Wij kregen daar drie zoons en een dochter en wonen er 

nog steeds met veel plezier. Inmiddels hebben we al zeven kleinkinderen!  

Waarom ben je betrokken bij het CDA-Heiloo? 

Vroeger was ik niet zo bezig met politiek. Wel ben ik jarenlang  betrokken geweest bij de Pax 

Christi school. Ook ben ik als vrijwilliger beheerder geweest van Oesdom, de 

ontmoetingsruimte op het terrein van OLV ter Nood. Henk’s vader was wel politiek actief en 

heeft 23 jaar voor de KVP, voorloper van het CDA,  in de gemeenteraad van Heiloo gezeten.  

Misschien is dat uiteindelijk toch ‘overgesprongen’?  Ik kwam min of meer toevallig via Elly 

Beens in 2003 in het bestuur van CDA Heiloo. Ik voel mij thuis bij deze partij, die volgens mij 

eigenlijk meer lokaal dan landelijk is. Het CDA Heiloo is een verbindende en sociale 

middenpartij, die de afgelopen jaren voor Heiloo erg goede wethouders en zelfs een unieke 

burgemeester heeft geleverd. Daarom hoop ik dat de kiezers deze inzet zien en belonen! 



Waarom is het voor de inwoners van Heiloo van belang dat het CDA-Heiloo ook in 2022 

ruim in de gemeenteraad vertegenwoordigd is? 

Ik vind dat het CDA ook nu weer goede kandidaten heeft, waar ik veel vertrouwen in heb en 

die midden in de samenleving staan. Bij veel andere partijen in Heiloo is er helaas regelmatig 

geruzie. Gemeenteraadsleden stappen soms zelfs over naar andere partijen! Dat is zeker niet 

in het belang van de kiezer. Met Mart Brouwer de Koning hebben we denk ik, een 

betrouwbare lijsttrekker, die een fijne club mensen in zijn nieuwe team heeft. Wat een 

prachtig filmpje staat hierover op internet.  https://www.heiloo-stem-wijs.nl. Echt de moeite 

waard! 

Een belangrijk punt voor Heiloo is de bestuurlijke zelfstandigheid. Dat blijkt bij andere 

partijen niet vanzelfsprekend meer te zijn. CDA Heiloo is hier duidelijk over. Een zelfstandig 

Heiloo zorgt voor een grote betrokkenheid van de inwoners. Een eigen burgemeester met 

een eigen gemeenteraad. Geen gecentraliseerde gemeente ‘BUCH-aan-zee’! 

Heeft u voor het CDA-Heiloo nog tips voor de komende gemeenteraads-campagne?  

Wees eens wat minder bescheiden. Vertel duidelijker wat er in de achterliggende jaren door 

inzet van CDA-Heiloo wethouders en gemeenteraadsleden is gerealiseerd. 

Bedankt voor het gesprek Afra en veel succes bij de komende verkiezingen! 

https://www.heiloo-stem-wijs.nl 

https://www.cdafractieheiloo.nl/     
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